



COMMUNIQUE N° 002/FODECC/ADM/DAF/SIGAMP/2024
DU 09 SEPTEMBRE 2024

Portant publication du résultat du Dossier d'Appel d'Offres National Restreint en procédure d'urgence N°005/AONR/FODECC/CSPM/2024 du 27 Mai 2024 en vue du recrutement d'une entreprise pour la collecte de données économiques auprès des acteurs des filières au Fonds de Développement des Filières Cacao et Café (FODECC).

L'Administrateur communique :

Le Prestataire ci-après a été retenu comme adjudicataire du Marché relatif à l'Appel d'Offres National Restreint susmentionné :

ATTRIBUTAIRE	MONTANT TTC EN FCFA	PERIODE D'EXECUTION
ETS OZE. Téléphone: 694 63 39 87	29 995 785	SOIXANTE (60) JOURS

L'attributaire du Marché est invité à se présenter dès diffusion du présent Communiqué au secrétariat de l'Administrateur du FODECC sis à l'immeuble Siège du FODECC au Boulevard Saint Jean Paul II, 138 Rue 6.085 quartier Golf – Yaoundé, pour suite des procédures administratives.

Fait à Yaoundé, le 09 septembre 2024

Ampliations :

- PCIPM/FODECC
- ARMP
- Chrono, archives

L'Administrateur,

NENGUE Samuel Donatien

**PRESS RELEASE N° 002./PR/CCODEF/ADM/DAF/SIGAMP/2024
OF SEPTEMBER 09th 2024**

To publish the result of the Restricted National Invitation to Tender in emergency procedure N°005/RNIT/CCODEF/STB/2024 of 27th May 2024 for the recruitment of a firm to collect economic data from actors of the sub sectors at the Cocoa and Coffee sub-sectors Development Fund (CCODEF)

The Administrator announces as follows:

The Firm referred to below has been awarded the contract relating to the aforementioned Restricted National Invitation to Tender:

SUCCESSFUL BIDDER	AMOUNT (INCLUSIVE OF ALL TAXES IN CFA F)	DELIVERY TIME
ETS OZE. Phone number: 694 63 39 87	29 995 785	SIXTY (60) DAYS

As soon as this press release is published, the bidder concerned is therefore invited to the secretariat of the Administrator of CCODEF at the Saint Jean Paul II Boulevard, road 6.085 Golf quarter - Yaoundé, to proceed with the administrative procedure.

Done in Yaoundé, 09th September 2024

Ampliations :

- PITB/CCODEF
- PCRA
- Chrono, archives

The Administrator,

NENGUE Samuel Donatien

